
PROTOKÓŁ NR LVII/23 

RADY MIEJSKIEJ W DOBIEGNIEWIE 

Sala Konferencyjna 115A 

Urzędu Miejskiego w Dobiegniewie 

Z dnia 30 stycznia 2023 roku 

Czas trwania od d 1500 do 1623 

 

W obradach udział wzięli radni, sołtysi oraz goście /lista obecności stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu/. 

Otwarcia LVII sesji dokonał Pan Marek Kowalczyk Przewodniczący Rady Miejskiej  

w Dobiegniewie poinformował, że obrady Rady Miejskiej są transmitowane, 

retransmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Transmisja i 

nagrania z obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej, na stronie internetowej 

gminy oraz na specjalnej platformie: radni.tv. Obecność na sali w trakcie obrad jest 

jednoznaczna z wyrażeniem zgody na upublicznienie wizerunku i przekazywanych treści. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej powitał Panią Sylwię Łaźniewską Burmistrza 

Dobiegniewa, Panią Sekretarz Grażynę Gradowską, Panią Skarbnik Dorotę Kopytek, Członka 

Rady Powiatu Pana Tadeusza Bednarczuka,  Dyrektora Centrum Usług Wspólnych Marlenę 

Pawłowską, Dyrektora Gminnego Zespołu Szkół w Dobiegniewie Elżbietę Moś, Dyrektora 

Przedszkola „Baśniowa Kraina Agnieszkę Żendełek”, Dyrektora Żłobka Miejskiego Barbarę 

Kusal, kierowników jednostek podległych, Sołtysów ,Radnych oraz  Przewodniczącego 

Zarządu Osiedla. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Dobiegniewie zweryfikował kworum. Szczegóły zawarte 

zostały na poniższej liście obecności: 

Lp. Imię i nazwisko Obecny Historia weryfikacji kworum 

1 Jerzy Biel TAK • 30.01.2023 15:04 Obecny 



2 Joanna Grabia TAK • 30.01.2023 15:04 Obecny 

3 Bartosz Jabłoński TAK • 30.01.2023 15:04 Obecny 

4 Jolanta Kadler NIE • 30.01.2023 15:04 Nieobecny 

5 Zbigniew Kołodziej TAK • 30.01.2023 15:04 Obecny 

6 Marek Kowalczyk TAK • 30.01.2023 15:04 Obecny 

7 Paweł Łysiak TAK • 30.01.2023 15:04 Obecny 

8 Dariusz Majowicz TAK • 30.01.2023 15:04 Obecny 

9 Andrzej Muszyński NIE • 30.01.2023 15:04 Obecny 

10 Bernard Szyrwiński TAK • 30.01.2023 15:04 Obecny 

11 Andrzej Świątkowski NIE • 30.01.2023 15:04 Nieobecny 

12 Leszek Wieczór TAK • 30.01.2023 15:064 Obecny 

13 Marzena Wierzbicka TAK • 30.01.2023 15:04 Obecny 

14 Waldemar Wołyniec TAK • 30.01.2023 15:04 Obecny  

15 Urszula Woszczyk NIE • 30.01.2023 15:04 Nieobecny 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej w Dobiegniewie otworzył punkt 2 porządku obrad  

i wnioskował o przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: Przyjęcie porządku obrad. 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 30.01.2023 15:05 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna UM 115A 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 12 

Zagłosowało: 12 Przeciw: 0 



Nieobecni: 3 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 30.01.2023 15:05 

2 Joanna Grabia Za 30.01.2023 15:05 

3 Bartosz Jabłoński Za 30.01.2023 15:05 

4 Jolanta Kadler Nieobecny ------------------- 

5 Zbigniew Kołodziej Za 30.01.2023  15:05 

6 Marek Kowalczyk Za 30.01.2023 15:05 

7 Paweł Łysiak Za 30.01.202315:05 

8 Dariusz Majowicz Za 30.01.2023 15:05 

9 Andrzej Muszyński Za 30.01.2023 15:05 

10 Bernard Szyrwiński Za 30.01.2023 15:05 

11 Andrzej Świątkowski Nieobecny ------------ 

12 Leszek Wieczór Za 30.01.2023 15:05 

13 Marzena Wierzbicka Za 30.01.2023 15:05 

14 Waldemar Wołyniec Za 30.01.2023 15:05 

15 Urszula Woszczyk Nieobecny  --------------- 

 

Planowany porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacja o działalności Burmistrza miedzy sesjami. 

4. Wnioski i zapytania radnych. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

5.1. zmian uchwały budżetowej gminy na 2023 rok.  



5.2. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2023-2033. 

5.3. przeprowadzenia wyboru Sołtysów i członków Rad Sołeckich. 

5.4. przeprowadzenia wyboru Zarządu Osiedla. 

5.5. zmiany uchwały Nr IV/19/2007 Rady Miejskiej w Dobiegniewie. 

5.6. ustalenia planu pracy Rady Miejskiej w Dobiegniewie oraz zatwierdzenia planów pracy 

stałych komisji Rady na 2023 rok. 

5.7. rozpatrzenia skargi na działania Burmistrza Dobiegniewa. 

5.8. ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, uwzględniając przy obliczaniu zwrotu 

rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży i uczniów oraz rodziców. 

5.9. szczegółowych warunków przyznania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne 

usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z 

zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 

zwolnienia z opłat, jak również trybu ich pobierania. 

5.10. nieodpłatnego przejęcia od Skarbu Państwa – Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa 

Oddział Terenowy w Gorzowie Wlkp. nieruchomości niezabudowanej do zasobu 

komunalnego Gminy Dobiegniew.  

6. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

7.Komunikaty. 

8. Zamknięcie obrad sesji.   

Ad.3. Informację Burmistrza między sesjami przedstawiła Pani Sylwia Łaźniewska Burmistrz 

Dobiegniewa: 

Dnia 6 stycznia odbyła się  uroczystość kolęd i pastorałek w auli Gminnego Zespołu Szkół w 

Dobiegniewie  gościliśmy Polski Zespół Ludowy, celebrując jeszcze Boże Narodzenie wspólnie 

śpiewaliśmy kolędy i pastorałki. 

Dnia 9 stycznia odbyło się spotkanie z Partnerem Gminy Dobiegniew Amt Golzow. Gościliśmy 

Pana Dyrektora Tino Krebs, rozmawialiśmy o projektach, które chcemy wspólnie realizować. 

W tym roku mamy trzy projekty polsko-niemieckie, czyli: Seniorzy, Wędkarze oraz Turniej 

Piłki Nożnej. Tego samego dnia odbył się Zarząd Celowego Związku Gminy SGO5 gdzie 

rozmawialiśmy o inwestycji w Dobiegniewie, czyli budowy nowego Pszok-u, ale także sprawy 

dotyczące pracy z firma Komunalnik oraz budżet całego związku SGO5. 



Dnia 10 stycznia na zaproszenie Wojewody Lubuskiego Pana Władysława Dajczaka 

uczestniczyłam w spotykaniu noworocznym, to była uroczystość, którą zawsze, co roku Pan 

Wojewoda organizuje zaprasza wszystkich gości i włodarzy. Uroczystość odbyła się w Teatrze 

w Gorzowie Wlkp.  

Dnia 12 stycznia w Przedszkolu Baśniowa Kraina odbyły się  w Jasełkach, dziękuje Pani 

dyrektor, wszystkim pracownikom przedszkola. Tego samego dnia odbyło się spotkanie 

Partnerstwa Północ Województwa Lubuskiego Zawsze Razem rozmawialiśmy o celach, które 

chcemy realizować wspólnie cztery gminy i powiat strzelecko-drezdenecki.  

Dnia 13 stycznia odwiedziło nas TVP Gorzów, gdzie udzieliłam wywiadu dotyczącego 

modernizacji Ośrodka Zdrowia w Dobiegniewie. Tego samego dnia odbyła się Rada Budowy 

dotycząca naszej strategicznej inwestycji, czyli modernizacji oczyszczalni ścieków w 

Dobiegniewie.  

Dnia 16 stycznia odbyło się spotkanie online z Panem Prezesem KZN Nadwarciański jest to 

spółka inwestycyjna, która w części zadań własnych ma wykonywać budowę gminnych 

budynków mieszkaniowych, jesteśmy  w fazie procedur uzupełnienia umów, które będą nas 

obowiązywały w ramach realizacji tego zadania. 

Dnia 17 stycznia odbyło się kierownictwo urzędu, na, którym omawialiśmy wszystkie 

inwestycje, które dzieją się teraz na terenie całej Gminy Dobiegniew. Rozmawialiśmy o 

przetargach, które przygotowujemy o wnioskach, które będziemy składać do następnych 

naborów, spraw było bardzo dużo, więc wszystko szczegółowo omawialiśmy, ale też budżet 

gminy , moja prośba jako Burmistrza Dobiegniewa , aby każdy kierownik, dyrektor  poruszał 

się w budżecie, który ma na ten rok zaplanowany  ze względu na te podwyżki, które dotyczą 

nas, myślę o energii i cieple, ale też rozmawialiśmy o dodatkowych usługach opiekuńczych  

dla osób niepełnosprawnych, którzy potrzebują od nas całodobowej opieki , tutaj oczywiście 

OPS Pan kierownik ma się zapoznać z regulacjami tego programu. 

Dnia 18 stycznia w Urzędzie Marszałkowskim w Zielonej Górze odbyło  się  spotkanie z 

„Partnerstwem Północ Województwa Lubuskiego Zawsze Razem”, czyli Pan Starosta Powiatu 

strzelecko-drezdeneckiego Pan Bogusław Kierus ja jako Burmistrz Dobiegniewa lider tego 

partnerstwa, Pani Burmistrz Drezdenka Karolina Piotrowska, Pan Wójt Gminy Zwierzyn Karol 



Neuman i Pani Wójt Starego Kurowa  Magdalena  Szydełko. Spotkanie odbyło się z 

dyrektorami departamentu , którzy zarządzają programem teraz to się nazywa Fundusze 

Europejskie dla Lubuskiego 2021-2027 , była tez oczywiście Pani dyrektor , która się zajmuje 

Departamentem Funduszy Społecznych Europejskich , dyrektor, który się zajmuje 

Departamentem Rozwoju Programów Wiejskich. Na tym spotkaniu przekazano nam bardzo 

ważną dla nas wszystkich wiadomość, że partnerstwo w nowej perspektywie 2021-2027 

otrzyma alokacje w wysokości około 6 milinów euro dostaniemy wsparcia z Funduszów 

Europejskich tą perspektywę, która przed nami i mamy wsparcie w poszczególnych celach w 

celu, który dotyczy cyfryzacji dziewięćdziesiąt siedem tys. euro , cel który tworzy warunki dla 

rozwoju przedsiębiorczości sto czterdzieści cztery tysiące Euro, odnawialne źródła energii na 

ten cel przeznaczono dla partnerstwa sto czterdzieści jeden tysięcy euro, zmiany klimatu 

dwieście dwadzieścia osiem tysięcy euro , mobilność i transport publiczny milion trzysta 

tysięcy euro w celu szczegółowym edukacja , włączenie społeczne czterysta dziewięćdziesiąt 

euro i rozwój obszarów miejskich i poza miejskich milion osiemset dwanaście euro. W takiej 

alokacji, jako partnerstwo będziemy pozyskiwać środki zewnętrzne będą one przyznane dla 

partnerstwa, które wspólnie stworzyliśmy. 

Dnia 19 stycznia odbyło się  spotkanie gdzie rozmawialiśmy na temat wniosków, które mamy 

zamiar składać do Rządowego Programu dotyczącego zabytków. 

Dnia 21 stycznia Dzień Dziadka i Dzień Babci w Chomętowie połączony ze spotkaniem z 

Mikołajem. Tego samego dnia sprawozdanie sprawozdawcze OSP Dobiegniew. 

Dnia 22 stycznia Dzień Babci i Dziadka w Osieku. Bardzo serdecznie chciałabym podziękować 

Pani Sołtys Chomętowa  i Pani Sołtys Osieka to jest ta wartość dodana spotkanie z 

mieszkańcami , dziękuje za przyjęcie mnie i Pana Przewodniczącego , za obecność, za 

rozmowę , za radość dzieci tak przy okazji prośba do Sołtysów bardzo proszę nie planować na 

jeden dzień i jedna godzinę spotkań.  

Dnia 23 stycznia odbyły się posiedzenia komisji stałych rady miejskiej w Dobiegniewie a po 

południu odbyło się  spotkanie z Zarządem Osiedla gdzie rozmawialiśmy o zadaniach, które 

chcemy razem wykonywać w bieżącym roku.  



Dnia 24 stycznia odbyło się zgromadzenie SGO5 gdzie podjęta była  uchwała  dotyczące 

budżetu Celowego Związku Gmin SGO5 na rok 2023.  

Dnia 25 stycznia odbyła się w Lubuska Rada  Samorządowa dotycząca przyznawania  

środków, które zostały przyznane  w budżecie Województwa Lubuskiego to jest alokacja w 

wysokości 6 milionów złotych i w ramach tego spotkania ustaliliśmy regulamin karty oceny 

merytorycznej wniosków i formalnych i merytorycznych. Każda Gmina w województwie 

lubuskim będzie mogła złożyć jeden wniosek od pięćdziesięciu do dwustu pięćdziesięciu 

tysięcy, najlepiej jak ten wniosek dotyczył wkładu własnego do projektu i w ramach tego 

będą te wnioski oceniane, a później przyznawana dotacja. 

Dnia 26 stycznia odbyła się  roczna narada  Policji w Strzelcach Krajeńskich .Tego samego 

dnia i o szóstej rano  odbył się, rozpoczął swoją wędrówkę Rajd Harcerski śladami ewakuacji 

Obozu II C Woldenberg, w naszym rajdzie uczestniczyli Harcerze Pierwszej Drużyny 

Harcerskiej i Zuchowej, bardzo serdecznie dziękuje druhowi Waldemarowi i podharcmistrz 

Ewie Grzonkowskiej w organizacji tego rajdu, ale udział też wzięli pracownicy urzędu Pani 

Sekretarz Grażyna Gradowska, Marcin Pawłowski kierownik referatu, Iza Pacana z urzędu 

stanu cywilnego , Mirella prezentująca dział finansowy razem z harcerzami wyruszyli w 

wędrówkę. Koniec tej wędrówki był w sobotę w Dziedzicach gdzie uczestniczyłam w 

uroczystościach. Był niesamowity akcent bo przyjechali synowie naszych Woldenberczyków i 

opowiadali o swoich ojcach o ich pobycie u nas w Dobiegniewie.  

Dnia 27 stycznia odbyło się kierownictwo oświaty z paniami dyrektorkami rozmawialiśmy o 

projektach, które chcemy w ramach swoich jednostek realizować, o tych zmianach, które w 

tym roku będą dotyczyły zakresu realizacji wszystkich zamierzeń , które sobie wyznaczyłyśmy 

na rok szkolny. Tego samego dnia wspólnie z Panią Prezes Agnieszką Walendzik spotkaliśmy 

się z Prezesem firmy „Komunalnik” rozmawialiśmy tutaj o naszej współpracy jak Państwo 

doskonale wiedzą nasza spółka jest podwykonawcą firmy „Komunalnik”  w zakresie usługi 

odbioru odpadów komunalnych i oczywiście plany te dotyczyły  nie tylko realizacji usługi, ale 

też inwestycji nowego Pszoku.  



Dnia 28 stycznia miałam niesamowitą przyjemność uczestniczyć w studniówce naszych 

maturzystów. Dziękuję Pani dyrektor Elżbiecie Moś i wszystkim rodzicom, którzy się 

zaangażowali w organizację tej studniówki. 

 Dnia 29 stycznia odbył się 31 Finał Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy, uroczystości 

odbyły się na Auli Gminnego Zespołu Szkół w Dobiegniewie. Chciałabym wszystkimi 

podziękować, którzy brali udział. Finał był finałem pełnym radości, szacunku i dobroci. 

Bardzo serdecznie dziękuję Pani Sabinie Jóźwiak i pani Jolancie Pawlak, bo one podjęły ten 

cały trud w organizacji.  

Następnie Pani Burmistrz Sylwia Łaźniewska przedstawiła inwestycje realizowane na terenie 

Gminy Dobiegniew. 

Realizujemy naszą sztandarowa inwestycję modernizację oczyszczalni ścieków w 

Dobiegniewie z przebudową głównej przepompowni, kanalizacją w miejscowości Grąsy i 

modernizacją stacji uzdatniania wody w Dobiegniewie. Spółka PUK Komunalni w 

Dobiegniewie ogłosiła następne wymiany wodomierzy w Dobiegniewie wymieniane będą  na 

ten system elektroniczny.  

W piątek mamy kolejną Radę Budowy wszystko się odbywa według ustalonego 

harmonogramu, jeździmy w teren na bieżąco obserwujemy wszystkie prace, jakie są 

wykonywane, ale również uwzględniamy wnioski mieszkańców, którzy dzwonią i informują 

bo niektórzy chcą się jeszcze przyłączyć do kanalizacji ostatnio mieliśmy taki przypadek w 

Starczewie i wykonaliśmy to zadanie, także realizujemy tą inwestycję, chociaż wymaga od 

nas dużego zaangażowania. To są trzy formy dofinansowania. Dzisiaj otrzymaliśmy pismo z 

Urzędu Marszałkowskiego pismo, że ta perspektywa, która się kończy środków unijnych musi 

być rozliczona do końca tego roku, do grudnia tutaj Komisje Europejska nie zgadza się na 

jakiekolwiek przedłużenia, czyli w pełni zgodnie z harmonogramem musimy realizować to 

zadanie.  

Muzeum Woldenberczyków przebudowa, rozbudowa tego obiektu cały czas czekamy na 

odpowiedź z Instytucji Zarządzającej o przedłużenie tego projektu, mamy tam pewne 

oszczędności w wysokości pięćset tysięcy złotych chcemy je przeznaczyć na dopracowanie 



wystawy, ciągle jesteśmy na etapie aranżacji, poprawy, usprawnienia nowych technologii, 

ale też opisów pamiątek, które się znajdują w Muzeum Woldenberczyków. 

 Ukończyliśmy inwestycję drogową w Sarbinowie, ukończyliśmy inwestycję drogową w 

Ostrowcu, doświetliliśmy promenadę nad jeziorem Wielgim. 

 Zmodernizowaliśmy kotłownię w budynku Ośrodka Zdrowia w Dobiegniewie, teraz jesteśmy 

na etapie modernizacji obiektu przy ulicy Szkolnej, gdzie chcemy zmienić ogrzewanie z 

węglowego na gazowy.  

Rozstrzygnęliśmy projekt wsparcia dzieci z Gmin popegeerowskich i w ramach tego projektu 

223 laptopy trafiły do naszych dzieci z terenu całej Gminy Dobiegniew oczywiście wszystkie 

te dokumentacje , które wypracowujemy też chcemy je realizować i tak na przykład 

dokumentacja remontu kładki, która łączy nam miasto Dobiegniew z tak zwanym zatorzem 

to jest taka nasza nazwa własna. Będziemy też wykonywali dokumentację deszczową do 

Mierzęckiej Strugi chodzi tu o odwodnienie ulicy Mickiewicza, ale też poprawa ulicy 

Słowackiego i Asnyka. Będziemy wykonywać dokumentację na kanalizację w Wołogoszczy 

czekam na podpisanie umowę z Programem Rozwoju Obszarów Wiejskich gdzie ta 

inwestycja otrzymała już wsparcie na przełomie miesiąca lutego podpiszemy tą umowę. 

Wykonaliśmy w pełni budżet obywatelski, zrealizowaliśmy zadania z Lubuskiej Bazy 

Świebodzińskiej z naszego LGD gdzie, jako Gmina Dobiegniew jesteśmy członkiem. 

Pracujemy nad przetargiem dotyczącej budowy remizy w Mierzęcinie tam dodaliśmy jeden 

element, czyli instalację fotowoltaiczną na tym budynku ze względu na ceny prądu chcemy 

żeby te budynki świetlic wiejskich się bilansowały i tutaj kończymy tą dokumentację i 

niebawem będziemy ogłaszać to zadanie.  

Termomodernizacja Ośrodka Zdrowia w Dobiegniewie to inwestycja, która już się dzieje, czas 

wykonania tej inwestycji to 14 miesięcy dzisiaj gościłam Panią menadżer Pani doktor 

Lipnickiej, tymczasowa siedziba mieści się w budynku przy ulicy Dembowskiego 2 tam w 

pełni funkcjonują nasza opieka lekarska, mamy nowego Pana doktora, który przyjmuje w 

poniedziałki nasza współpraca z Panią doktor Lipnicką z Gminą Dobiegniew odbywa się 

wzorowo. Dobrze jest im w tym budynku już się tam dostosowali, przyzwyczaili przyjmują 

pacjentów z całej naszej Gminy. Przebudowa ulicy Słowackiego Asnyka i Dąbrowskiego ten 



przetarg wkrótce będziemy ogłaszać na przebudowę tych trzech ulic, tylko jeszcze chwila 

chciałabym, żeby ten przetarg obejmował to odwodnienie, które mamy zamiar sfinansować, 

a dotyczy ono właśnie ulicy Mickiewicza. Projektujemy kotłownie w naszym budynku Urzędu 

Miejskiego w Dobiegniewie chcemy ją zmodernizować na kotłownie gazową. Wykonujemy 

projekt na przebudowę drogi do miejscowości Sławica. Przygotowaliśmy dwa wnioski do 

Funduszu Samorządowego remont dróg lokalnych te wnioski składa się do Urzędu 

Wojewódzkiego jeden będzie dotyczył remontu drogi do Słonowa, czyli od drogi 160 do 

świetlicy tam planujemy sfrezowanie asfaltu i położenie nowego dywanika, druga droga to 

będzie Osiek, czyli te 300 metrów wzdłuż naszej plaży na Osiek. Jeżeli będą w tym roku 

następne nabory na przebudowę i remontu dróg także będziemy składać wnioski i aplikować 

o kolejne dofinansowanie. Monitoring miejski już działa 26 kamer na całym obszarze Gminy 

Dobiegniew  w pełni funkcjonuje . Wielkie podziękowanie dla księdza proboszcza parafii 

dobiegniewskiej ks. Piotra Spychały gdzie wyraził zgodę , aby cztery kamery były 

umieszczone na naszej wieży kościoła w Dobiegniewie co pozwala szerszym okiem widzieć to 

co się dzieje np.: na promenadzie , a tam się dzieją czasem rzeczy, że  ręce opadają , ławki 

palone w ognisku, przykre jak się widzi to  po tak zrealizowanej inwestycji . 

Ad. 4. Wnioski i zapytania radnych.  

Marzena Wierzbicka – radna zapytała Tadeusza Bednarczuka – radnego powiatu strzelecko-

drezdeneckiego o drogę do Radachowa czy został złożony jakikolwiek wniosek czy coś wiemy 

na ten temat. 

Tadeusz Bednarczuk – radny powiaty strzelecko-drezdeneckiego poinformował , że szerzej 

odniesie się do inwestycji dróg powiatowych w Gminie Dobiegniew . Na ten rok mamy 

przewidzianą ważna inwestycję obejmującą ulicę Mickiewicza we współpracy z Gminą 

Dobiegniew. Powiat zrealizuje ważna dla miasta inwestycję modernizacji drogi powiatowej. 

Powiat jest przygotowany na ogłoszenie przetargu na wykonawstwo ulicy Mickiewicza mam 

informację, że tylko podpisanie porozumienia z Gminą Dobiegniew, tylko to wstrzymuje. 

Posługuję się informacja od pani kierownik dróg pani Justyny. Informuje to co wiem , co 

usłyszałem. Jeśli chodzi o inne inwestycje drogowe na terenie powiatu to drobny odcinek 

drogi od Radęcina do Radachowa jest przewidziany do realizacji w tym roku około 1 km , 

końcówka Radęcina tamten kruszejący asfalt , rozlatujący się polbruk  i na to jest już 



wyłoniony wykonawca dokumentacji technicznej na ten odcinek. Na razie nie ma pieniędzy i 

pomysłu jak zrealizować dalszy odcinek Ja, jako Członek Zarządu silnie zabiegam aby 

poprawiano technicznie odcinek drogi do Radęcina, ale między Lipinkom, a Słowinem ten 

odcinek wymaga moim zdaniem szybkiej i zdecydowanej interwencji może nawet ważniejszy 

niż ten odcinek do Radachowa. Jest szansa, nadzieja jak zostanie ogłoszony kolejny nabór do 

Polskiego Ładu to mamy ustalenia w powiecie, że między innymi na ten odcinek drogi 

wystąpimy w tym roku realizację tego odcinka. To jest wszystko z zakresu dróg powiatowych 

w Gminie. Jeśli to Państwa interesuje to powiem tyle, że bardzo ważna inwestycje dla 

powiatu ale również dla Gminy naszego powiatu gotowa dokumentacja techniczna na 

pozwolenie na budowę tak naprawdę tego budynku DPS przy tym istniejącym, ale nowy 

budynek odpowiadający wszystkim normom , kryteriom jakim powinno odpowiadać 

budynek tego rodzaju to jest przedsięwzięcie rzędu dziesięciu milionów złotych to jest duże 

obciążenie budżetu powiatu. Brałem udział w przekazaniu dwóch karetek, ambulansów dla 

szpitala powiatowego w Drezdenku sfinansowanych w stu procentach z budżetu Państwa z 

Ministerstwa Zdrowia Był obecny taki młody wiceminister, w przekazaniu mocno się 

zaangażowała Pani Poseł Elżbieta Płonka,Wojewoda Lubuski. Mamy dwie piękne Mercedesa 

karetki są już dzisiaj w eksploatacji i osiemset trzynaście tysięcy kosztowały. Jedna z tych 

karetek będzie w Drezdenku druga w Strzelcach, ale to nie ujmuje poprawie dostępu do 

potencjalnych potrzebujących pacjentów również naszej Gminy. 

Sylwia Łaźniewska – Burmistrz Dobiegniewa poinformowała Tadeusza Bednarczuka – 

radnego powiatu strzelecko-drezdeneckiego, ż e Gmina Dobiegniew 13 października 

podpisała porozumienie miedzy powiatem strzelecko-drezdeneckim a Gminą Dobiegniew 

zostało podpisane porozumienie w Urzędzie Miejskim w Dobiegniewie dotyczące realizacji 

przekazania dokumentacji i wszystkich poszczególnych zdań wykonywanych przy 

modernizacji właśnie ulicy Mickiewicza i w Dobiegniewie. Nie wiem z skąd biorą się takie 

sygnały, że jakby Gmina wstrzymuje jakiekolwiek dokumenty. Mam to porozumienie 

niezwłocznie jutro rano z Panem Starostą będę rozmawiać, kto tu, co wstrzymuje. Na pewno 

nie Gmina Dobiegniew gdzie my na ta realizację tego zadania czekaliśmy od wielu lat sama 

przy wielokrotnych rozmowach z panem Wojewodą Lubuskim akcentowałam potrzebę 

realizacji tej najważniejszej ulicy w samym mieście w Dobiegniewie. wszyscy wiemy już 

mieszkańcy tam nas prześmiewali, że tam jest jezioro i kajakiem będziemy mogli niedługo 



pływać. Dostosowaliśmy, jako Gmina Dobiegniew też dokumentacje ulicy Słowackiego, 

Asnyka, wykonaliśmy dokumentacje na odwodnienie tego odcinka wszystkich dróg do 

Mierzęckiej Strugi, wspólnie z powiatem chcemy realizować.Za dodatkowe ambulanse 

serdecznie dziękujemy, bo to jest wartość dodana dla służby zdrowia czy to jest Drezdenko 

czy to są Strzelce Krajeńskie nie ma znaczenia, ale to jest oczywiście dbałość o zdrowie 

mieszkańców Gminy Dobiegniew również więc bardzo proszę podziękować Pani Poseł i Panu 

Wojewodzie, że dbają o zdrowie mieszkańców również Gminy Dobiegniew.    

Tadeusz Bednarczuk – radny powiatu strzelecko-drezdeneckiego poinformował, ze mówiono 

o jakimś drugim porozumieniu. Jeszcze jedna sprawa pilna dotyczy promenady miedzy plażą 

a Dobiegniewem przy niewielkim opadzie śniegu ta drewniana kładka odśnieżana jest tym 

mechanicznym ciągnikiem to jest wielki błąd, jakieś nieporozumienie już jest pęknięta jedna 

deska, mam zrobione zdjęcia. Po tej promenadzie nie powinien żaden sprzęt mechaniczny 

się poruszać. 

Bernard Szyrwiński – radny zapytał Panią Burmistrz odnośnie gazyfikacji Dobiegniewa chodzi 

o odbiorców inwidualnych czy muszą ponownie do Urzędu składać wnioski o chęć do 

podłączenia się do gazyfikacji. 

Marzena Wierzbicka – radna chciała dopytać Tadeusza Bednarczuka radnego powiatu 

strzelecko-drezdeneckiego o drogę na odcinku Słowin Lipinka czy przewidywane są, jakie 

kolwiek naprawy bieżące. Proszę mi powiedzieć czy nie musimy się martwić o zawieszenia w 

naszych samochodach. 

  Tadeusz Bednarczuk – radny powiatu strzelecko-drezdeneckiego odpowiedział, że w 

powiecie są środki planowane na tak zwane remonty bieżące nawierzchni dróg , na zakup 

urządzenia samobieżnego o nazwie paczer, który pozwala samemu naprawiać różnego 

rodzaju drobne ubytki , pęknięcia w tych drogach .Pani kierownik ma dobry przegląd tych 

dróg powiatowych i realizuje to wszystko co powinno być realizowane w ramach tych 

środków jakie na dzień dzisiejszy posiadamy tak, że na pewno, a gdy nie to proszę o sygnał 

do starostwa albo do mnie też będę reagował, taką obietnicę mamy wszyscy na tych drogach 

nie może być wyłomów i dziur, które będą uszkadzały samochody.  

Ad.5. Podjęcie uchwał. 



5.1. zmian uchwały budżetowej gminy na 2023 rok.  

Dorota Kopytek Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian uchwały 

budżetowej gminy na 2023 rok. Pełne wystąpienie w tej sprawie zostało zarejestrowane w 

nagraniu z obrad Sesji i dostępne jest na stronie internetowej : 

https://radni.tv/transmisja/?id=1685  (46:48) 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: Uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej gminy na 2023 rok.  

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 30.01.2023 15:53 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna UM 115A 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 12 

Zagłosowało: 12 Przeciw: 0 

Nieobecni: 3 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 30.01.2023 15:53 

2 Joanna Grabia Za 30.01.2023 15:53 

3 Bartosz Jabłoński Za 30.01.2023 15:53 

4 Jolanta Kadler Nieobecny ------------------- 

5 Zbigniew Kołodziej Za 30.01.2023  15:53 

6 Marek Kowalczyk Za 30.01.2023 15:53 

7 Paweł Łysiak Za 30.01.202315:53 

8 Dariusz Majowicz Za 30.01.2023 15:53 

9 Andrzej Muszyński Za 30.01.2023 15:53 

10 Bernard Szyrwiński Za 30.01.2023 15:53 

11 Andrzej Świątkowski Nieobecny ------------ 

12 Leszek Wieczór Za 30.01.2023 15:53 

13 Marzena Wierzbicka Za 30.01.2023 15:53 

14 Waldemar Wołyniec Za 30.01.2023 15:53 

15 Urszula Woszczyk Nieobecny  --------------- 

 

https://radni.tv/transmisja/?id=1685


5.2. Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2023-2033. 

Dorota Kopytek Skarbnik Gminy – przedstawiła – przedstawiła projekt uchwały w sprawie w 

sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2023-2033.Pełne 

wystąpienie w tej sprawie zostało zarejestrowane w nagraniu z obrad Sesji i dostępne jest na 

stronie internetowej : https://radni.tv/transmisja/?id=1685 (52:00) 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy na lata 2023-2033. 

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 30.01.2023 15:54 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna UM 115A 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 12 

Zagłosowało: 12 Przeciw: 0 

Nieobecni: 3 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 30.01.2023 15:55 

2 Joanna Grabia Za 30.01.2023 15:55 

3 Bartosz Jabłoński Za 30.01.2023 15:55 

4 Jolanta Kadler Nieobecny ------------------- 

5 Zbigniew Kołodziej Za 30.01.2023  15:55 

6 Marek Kowalczyk Za 30.01.2023 15:55 

7 Paweł Łysiak Za 30.01.202315:55 

8 Dariusz Majowicz Za 30.01.2023 15:55 

9 Andrzej Muszyński Za 30.01.2023 15:55 

10 Bernard Szyrwiński Za 30.01.2023 15:55 

11 Andrzej Świątkowski Nieobecny ------------ 

12 Leszek Wieczór Za 30.01.2023 15:55 

13 Marzena Wierzbicka Za 30.01.2023 15:55 

14 Waldemar Wołyniec Za 30.01.2023 15:55 

https://radni.tv/transmisja/?id=1685


15 Urszula Woszczyk Nieobecny  --------------- 

 

 

 

 

5.3. przeprowadzenia wyboru Sołtysów i członków Rad Sołeckich. 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: Uchwała w sprawie przeprowadzenia wyboru Sołtysów i członków 

Rad Sołeckich 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 30.01.2023 15:56 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna UM 115A 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 12 

Zagłosowało: 12 Przeciw: 0 

Nieobecni: 3 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 30.01.2023 15:56 

2 Joanna Grabia Za 30.01.2023 15:56 

3 Bartosz Jabłoński Za 30.01.2023 15:56 

4 Jolanta Kadler Nieobecny ------------------- 

5 Zbigniew Kołodziej Za 30.01.2023  15:56 

6 Marek Kowalczyk Za 30.01.2023 15:56 

7 Paweł Łysiak Za 30.01.202315:56 

8 Dariusz Majowicz Za 30.01.2023 15:56 

9 Andrzej Muszyński Za 30.01.2023 15:56 

10 Bernard Szyrwiński Za 30.01.2023 15:56 

11 Andrzej Świątkowski     Nieobecny ------------ 

12 Leszek Wieczór Za 30.01.2023 15:56 

13 Marzena Wierzbicka Za 30.01.2023 15:56 

14 Waldemar Wołyniec Za 30.01.2023 15:56 

15 Urszula Woszczyk      Nieobecny  --------------- 

 



5.4. przeprowadzenia wyboru Zarządu Osiedla. 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: Uchwała w sprawie przeprowadzenia wyboru Zarządu Osiedla 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 30.01.2023 15:57 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna UM 115A 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 12 

Zagłosowało: 12 Przeciw: 0 

Nieobecni: 3 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 30.01.2023 15:57 

2 Joanna Grabia Za 30.01.2023 15:57 

3 Bartosz Jabłoński Za 30.01.2023 15:57 

4 Jolanta Kadler Nieobecny ------------------- 

5 Zbigniew Kołodziej Za 30.01.2023  15:57 

6 Marek Kowalczyk Za 30.01.2023 15:57 

7 Paweł Łysiak Za 30.01.202315:57 

8 Dariusz Majowicz Za 30.01.2023 15:57 

9 Andrzej Muszyński Za 30.01.2023 15:57 

10 Bernard Szyrwiński Za 30.01.2023 15:57 

11 Andrzej Świątkowski Nieobecny ------------ 

12 Leszek Wieczór Za 30.01.2023 15:57 

13 Marzena Wierzbicka Za 30.01.2023 15:57 

14 Waldemar Wołyniec Za 30.01.2023 15:57 

15 Urszula Woszczyk Nieobecny  --------------- 

 

5.5. zmiany uchwały Nr IV/19/2007 Rady Miejskiej w Dobiegniewie. 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: Uchwała w sprawie w zmiany uchwały Nr IV/19/2007 Rady 

Miejskiej w Dobiegniewie 



Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 30.01.2023 15:58 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna UM 115A 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 12 

Zagłosowało: 12 Przeciw: 0 

Nieobecni: 3 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 30.01.2023 15:58 

2 Joanna Grabia Za 30.01.2023 15:58 

3 Bartosz Jabłoński Za 30.01.2023 15:58 

4 Jolanta Kadler Nieobecny ------------------- 

5 Zbigniew Kołodziej Za 30.01.2023  15:58 

6 Marek Kowalczyk Za 30.01.2023 15:58 

7 Paweł Łysiak Za 30.01.202315:58 

8 Dariusz Majowicz Za 30.01.2023 15:58 

9 Andrzej Muszyński Za 30.01.2023 15:58 

10 Bernard Szyrwiński Za 30.01.2023 15:58 

11 Andrzej Świątkowski Nieobecny ------------ 

12 Leszek Wieczór Za 30.01.2023 15:58 

13 Marzena Wierzbicka Za 30.01.2023 15:58 

14 Waldemar Wołyniec Za 30.01.2023 15:58 

15 Urszula Woszczyk Nieobecny  --------------- 

 

5.6. ustalenia planu pracy Rady Miejskiej w Dobiegniewie oraz zatwierdzenia planów pracy 

stałych komisji Rady na 2023 rok. 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: Uchwała w sprawie ustalenia planu pracy Rady Miejskiej w 

Dobiegniewie oraz zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady na 2023 rok. 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 30.01.2023 16:12 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna UM 115A 



 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 12 

Zagłosowało: 12 Przeciw: 0 

Nieobecni: 3 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 30.01.2023 16:12 

2 Joanna Grabia Za 30.01.2023 16:12 

3 Bartosz Jabłoński Za 30.01.2023 16:12 

4 Jolanta Kadler Nieobecny ------------------- 

5 Zbigniew Kołodziej Za 30.01.2023  16:12 

6 Marek Kowalczyk Za 30.01.2023 16:12 

7 Paweł Łysiak Za 30.01.202316:12 

8 Dariusz Majowicz Za 30.01.2023 16:12 

9 Andrzej Muszyński Za 30.01.2023 16:12 

10 Bernard Szyrwiński Za 30.01.2023 16:12 

11 Andrzej Świątkowski Nieobecny ------------ 

12 Leszek Wieczór Za 30.01.2023 16:12 

13 Marzena Wierzbicka Za 30.01.2023 16:12 

14 Waldemar Wołyniec Za 30.01.2023 16:12 

15 Urszula Woszczyk Nieobecny  --------------- 

 

5.7. rozpatrzenia skargi na działania Burmistrza Dobiegniewa. 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Burmistrza 

Dobiegniewa. 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 30.01.2023 16:13 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna UM 115A 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 



Uprawnionych: 15 Za: 12 

Zagłosowało: 12 Przeciw: 0 

Nieobecni: 3 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 30.01.2023 16:13 

2 Joanna Grabia Za 30.01.2023 16:13 

3 Bartosz Jabłoński Za 30.01.2023 16:13 

4 Jolanta Kadler Nieobecny ------------------- 

5 Zbigniew Kołodziej Za 30.01.2023  16:13 

6 Marek Kowalczyk Za 30.01.2023 16:13 

7 Paweł Łysiak Za 30.01.202316:13 

8 Dariusz Majowicz Za 30.01.2023 16:13 

9 Andrzej Muszyński Za 30.01.2023 16:13 

10 Bernard Szyrwiński Za 30.01.2023 16:13 

11 Andrzej Świątkowski Nieobecny ------------ 

12 Leszek Wieczór Za 30.01.2023 16:13 

13 Marzena Wierzbicka Za 30.01.2023 16:13 

14 Waldemar Wołyniec Za 30.01.2023 16:13 

15 Urszula Woszczyk Nieobecny  --------------- 

 

5.8. ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, uwzględniając przy obliczaniu zwrotu 

rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży i uczniów oraz rodziców. 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: Uchwała w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, 

uwzględniając przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży i 

uczniów oraz rodziców. 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 30.01.2023 16:14 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna UM 115A 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 12 

Zagłosowało: 12 Przeciw: 0 



Nieobecni: 3 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 30.01.2023 16:14 

2 Joanna Grabia Za 30.01.2023 16:14 

3 Bartosz Jabłoński Za 30.01.2023 16:14 

4 Jolanta Kadler Nieobecny ------------------- 

5 Zbigniew Kołodziej Za 30.01.2023  16:14 

6 Marek Kowalczyk Za 30.01.2023 16:14 

7 Paweł Łysiak Za 30.01.202316:14 

8 Dariusz Majowicz Za 30.01.2023 16:14 

9 Andrzej Muszyński Za 30.01.2023 16:14 

10 Bernard Szyrwiński Za 30.01.2023 16:14 

11 Andrzej Świątkowski Nieobecny ------------ 

12 Leszek Wieczór Za 30.01.2023 16:14 

13 Marzena Wierzbicka Za 30.01.2023 16:14 

14 Waldemar Wołyniec Za 30.01.2023 16:14 

15 Urszula Woszczyk Nieobecny  --------------- 

 

5.9. szczegółowych warunków przyznania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne 

usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z 

zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 

zwolnienia z opłat, jak również trybu ich pobierania. 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: Uchwała w sprawie szczegółowych warunków przyznania i 

odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak również 

trybu ich pobierania 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 30.01.2023 16:14 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna UM 115A 

 



Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 12 

Zagłosowało: 12 Przeciw: 0 

Nieobecni: 3 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 30.01.2023 16:15 

2 Joanna Grabia Za 30.01.2023 16:15 

3 Bartosz Jabłoński Za 30.01.2023 16:15 

4 Jolanta Kadler Nieobecny ------------------- 

5 Zbigniew Kołodziej Za 30.01.2023  16:14 

6 Marek Kowalczyk Za 30.01.2023 16:15 

7 Paweł Łysiak Za 30.01.202316:14 

8 Dariusz Majowicz Za 30.01.2023 16:15 

9 Andrzej Muszyński Za 30.01.2023 16:15 

10 Bernard Szyrwiński Za 30.01.2023 16:15 

11 Andrzej Świątkowski Nieobecny ------------ 

12 Leszek Wieczór Za 30.01.2023 16:14 

13 Marzena Wierzbicka Za 30.01.2023 16:14 

14 Waldemar Wołyniec Za 30.01.2023 16:15 

15 Urszula Woszczyk Nieobecny  --------------- 

 

5.10. nieodpłatnego przejęcia od Skarbu Państwa – Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa 

Oddział Terenowy w Gorzowie Wlkp. nieruchomości niezabudowanej do zasobu 

komunalnego Gminy Dobiegniew. 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: Uchwała w sprawie nieodpłatnego przejęcia od Skarbu Państwa – 

Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa Oddział Terenowy w Gorzowie Wlkp. 

nieruchomości niezabudowanej do zasobu komunalnego Gminy Dobiegniew. 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 30.01.2023 16:15 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna UM 115A 

 



Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 12 

Zagłosowało: 12 Przeciw: 0 

Nieobecni: 3 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 30.01.2023 16:15 

2 Joanna Grabia Za 30.01.2023 16:15 

3 Bartosz Jabłoński Za 30.01.2023 16:15 

4 Jolanta Kadler Nieobecny ------------------- 

5 Zbigniew Kołodziej Za 30.01.2023  16:15 

6 Marek Kowalczyk Za 30.01.2023 16:15 

7 Paweł Łysiak Za 30.01.202316:15 

8 Dariusz Majowicz Za 30.01.2023 16:15 

9 Andrzej Muszyński Za 30.01.2023 16:15 

10 Bernard Szyrwiński Za 30.01.2023 16:15 

11 Andrzej Świątkowski Nieobecny ------------ 

12 Leszek Wieczór Za 30.01.2023 16:15 

13 Marzena Wierzbicka Za 30.01.2023 16:15 

14 Waldemar Wołyniec Za 30.01.2023 16:15 

15 Urszula Woszczyk Nieobecny  --------------- 

 

Ad.6. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

Sylwia Łaźniewska Burmistrz Dobiegniewa – poinformowała, że jeżeli chodzi o zapytanie 

Pana radnego Bernarda dotyczącego gazyfikacji dalszych ulic Gminy Dobiegniew. 

Wielokrotnie rozmawiałam z dyrektorem Korabiowskim i teraz jest po naszej stronie 

zainteresowanie, czyli zainteresowanie musi być po stronie mieszkańców, bo to, co my 

żeśmy się zobligowali, jako Gmina Dobiegniew modernizacji poszczególnych kotłowni czy 

budynku użyteczności publicznej sukcesywnie realizujemy. Wniosek trzeb złożyć do Polskiej 

Spółki Gazowniczej w Gorzowie Wielkopolskim i wtedy oni odpiszą warunki przyłączenia czy 

mogą w danej lokalizacji zrobić tak zwane przyłącze, które nie określa w sprawie długości czy 

wykonać nowej inwestycji, czyli nowego gazociągu to wszystko określa Polska Spółka 

Gazowa w swoich decyzjach. My razem z Panem Starostą naszego powiatu byliśmy u Pana 



dyrektora Korabiowskiego to jest oddział PSG Gorzów Wielkopolski, bo budynek, który ma 

być budowany, czyli DPS w Dobiegniewie też chce być podłączony do gazu i też 

wskazywaliśmy lokalizację, czyli kilometr wybudowania gazociągu żeby zasilić DPS i też Pan 

Starosta złożył wniosek, będzie u mnie Pan dyrektor i Pan Prezes Polskiej Spółki Gazownictwa 

i też będziemy rozmawiać o inwestycji, ale tez będziemy rozmawiać o inwestycji w 

poszczególnych ulicach, ale wszystko zależy od nas mieszkańców Gminy Dobiegniew jak będą 

podłączenia zabudowy wielorodzinnej to jak najbardziej tak, to wtedy zasadne ekonomicznie 

i finansowo, aby Polska Spółka wykonywała kolejne odcinki gazociągu, więc chcieliśmy tego 

błękitnego paliwa mamy już w mieście Dobiegniew, ale to od mieszkańców Dobiegniewa 

zależy jak ten gazociąg dalej będzie się rozpowstrzeniał. 

Ad.7. Komunikaty . 

Bartosz Jabłoński- radny wniosek do Pana Przewodniczącego Rady Miejskiej w Dobiegniewie 

z prośba od Klubu Radnych Prawa i Sprawiedliwości wniosek z prośba o uwzględnienie 

zaproszenia Pani Poseł Elżbiety Płonki na kolejna sesję Rady Miejskiej w związku z tym, że 

Pani Poseł wiele projektów które mają znamiona dofinansowań rządowych zawsze nam 

pomaga w uzyskiwaniu tych środków chcielibyśmy ja zaprosić na sesję była by to dobra 

okazja do podziękowania,a szczególnie zależałoby nam również na tym, że była by to okazja 

do zadawania bieżących pytań , uwag , wątpliwości być może również uzyskanie wsparcia w 

kolejnych projektach. 

Burmistrz Dobiegniewa – Sylwia Łaźniewska - poinformowała, że od dzisiaj zaczęliśmy akcję 

ferie w Centrum Kultury w Dobiegniewie przygotowało cały wachlarz ofert dla dzieci i 

młodzieży, bardzo serdecznie zapraszamy do uczestnictwa w tym dwutygodniowym 

wydarzeniu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Kowalczyk – poinformował, że jak wypływają 

jakiekolwiek pisma do Bura Rady Miejskiej są wysyłane na pocztę do wiadomości. 

Przewodniczący podziękował radnym, sołtysom za udział w Wielkiej Orkiestrze Świątecznej 

Pomocy.  

Ad.8. Z uwagi na wyczerpanie się porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął LVII sesję 

Rady Miejskiej w Dobiegniewie, dziękując za udział i życząc miłego popołudnia.  



 

Na tym protokół zakończono i podpisano 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant  

Katarzyna Górniacka 

                                                                                                                 Przewodniczący Rady  

                                                                                                                     Miejskiej w Dobiegniewie       

                                                                                                                    /-/ Marek Kowalczyk 

 

 

 


